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MINUTA DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA 
JUNTA DE DIRECCIÓ DEL CONSORCI INTERMUNICIPAL DE VILA-SECA, 
SALOU I LA GENERALITAT DE CATALUNYA, EN DATA 23 DE DESEMBRE 
DE 2022. 
 
 
Essent les 11.30 hores, del dia 23 de desembre de 2022 i de forma telemàtica, 
es reuneix, en sessió ordinària i sota la presidència delegada del Sr. JOSEP 
MARIA VILARRÚBIA TÀPIA , la Junta de Direcció del Consorci Intermunicipal de 
Vila-seca, Salou i la Generalitat de Catalunya per a la gestió del Centre Recreatiu 
i Turístic, amb l’assistència dels membres de la Junta de Direcció que tot seguit 
s’indiquen: Sr. PERE GRANADOS CARRILLO, Sr. PERE SEGURA XATRUCH, 
Sra. MANUELA MOYA MOYA, Sr. JUAN ANTONIO RAMIREZ RUBIO, Sr. 
JESÚS BARRAGAN PASCUAL, Sr. DAVID GONZALEZ CARDEÑA,  Sr. MARC 
MONTAGUT PRATS, Sr. XAVIER FARRIOL ROIGÉS i la Sra. MARTA ESPASA 
QUERALT. 
 
Actua com a secretari, el Sr. IGNACIO RÍO SANTOS, que dóna fe de l’acta. 
 
Hi assisteixen també l’Interventor de Fons del Consorci, el Sr. JUAN MANUEL 
HERNANDEZ VALLEJO i els arquitectes Sr. LLUIS M. SERRA SOLÉ. i Sr. 
ANTONI BATLLE CARAVACA. 

Així mateix assisteixen convidats pel  president per delegació el SR. AGUSTÍ 
SERRA MONTÉ,  director general d'Ordenació del Territori, Urbanisme i 
Arquitectura de la Generalitat de Catalunya i el SR. JOAN JAUME OMS, secretari 
general del Departament de Territori de la Generalitat de Catalunya. 

 

1r.-  APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA, DE 
DATA 28 D’ABRIL DE 2022 

La Junta de Direcció aprova, per unanimitat, l’acta de la sessió ordinària de data  
28 d’abril de 2022. 

 

2n- DONAR COMPTE A LA JUNTA DE DIRECCIÓ I RATIFICAR, SI 
S’ESCAU, LES RESOLUCIONS DICTADES PEL PRESIDENT PER 
DELEGACIÓ DEL CONSORCI DEL CRT. (6/2022, 7/2022, 8/2022, 9/2022 I 
10/2022) 
 
El secretari del Consorci del CRT , Sr. Ignacio Rio, fa una petita explicació de les 
resolucions de les quals que es dona compte als membres de la junta. 
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La Junta de Direcció es dona per assabentada i ratifica, per unanimitat,  les 
resolucions dictades pel President per delegació  del Consorci del CRT. (6/2022, 
7/2022, 8/2022, 9/2022 i 10/2022) 

 

 
3r.- APROVACIÓ INICIAL, SI S’ESCAU, DEL PRESSUPOST DEL 
CONSORCI DEL C.R.T. PER L’EXERCICI 2023. 
 
L’interventor del Consorci , Sr. Juan Manuel Hernandez, fa una explicació als 
membres de la junta de direcció de l’esbós del pressupost del consorci que s’ha 
preparat per l’exercici 2023. 
 
Vist el projecte de pressupost del Consorci del CRT per l’exercici 2023 elaborat 
per l’Interventor de Fons d’aquest Consorci del CRT, el qual es resumeix  amb el 
següent detall: 
 
    PRESSUPOST DE DESPESES  - 2023 
     

1   DESPESES DE PERSONAL 310.600,00  
  PERSONAL DEL CONSORCI   

00 920  PERSONAL  275.600,00  
  QUOTES PRESTACIONS I DESPESES SOCIALS   

00 920 SEGURETAT SOCIAL 35.000,00  
     

2   DESPESES BENS CORRENTS I SERVEIS 315.500,00  
  REPARACIONS MANTENIMENT I CONSERVACIÓ   

00 441 MANTENIMENT INFRAESTRUCTURES 0,00  
  MATERIAL SUBMINISTRAMENT I ALTRES   

00 920 ORDINARI SERVEIS GENERALS 52.500,00  
00 165 ENERGÍA ELÉCTRICA 210.000,00  
09 920 DESPESES DIVERSES 25.000,00  
06 920 ESTUDIS TREBALLS TECNICS D'ASSESORAMENT 15.000,00  
00 161 SANEJAMENT 0,00  

  INDEMNITZACIONS PER RAO DEL SERVEI   
00 111 DIETES LOCOMOCIONS I ALTRES INDEMNITZACIONS 13.000,00  

     
4   TRANFERENCIES CORRENTS 2.241.400,00  

  A ENTITATS LOCALS   
00 942 ALS AJUNTAMENTS DE SALOU I VILASECA 2.241.400,00  

     
5   FONS DE CONTINGENCIA I ALTRES IMPREVISTOS 50.000,00  
00 920 FONS DE CONTINGENCIA 50.000,00  

     
                                                 TOTAL   2.917.500,00  
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 CAP RESUM  PER  CAPITOLS PRESSUPOST                 2.023    
 1 DESPESES DE PERSONAL 310.600,00  
 2 DESPESES BENS CORRENT I SERVEIS 315.500,00  
 3 DESPESES FINANCERES 0,00  
 4 TRANSFERENCIES CORRENTS 2.241.400,00  
 5 FONS DE CONTINGENCIA I ALTRES IMPREVISTOS 50.000,00  
 6 INVERSIONS REALS 0,00  
 7 TRANSFERENCIESDE CAPITAL 0,00 
 8 ACTIUS FINANCERS 0,00 
 9 PASSIUS FINANCERS  0,00 

                                                        TOTAL 2.917.500,00  
 
 
      PRESSUPOST D'INGRESSOS  2023 
      

3     TAXES I ALTRES INGRESSOS 50.000,00 
  30100 TAXA DE CLAVEGUERAM 0,00 
  30200 TAXA RECOLLIDA ESCOMBRERIES 0,00 
  32100 TAXES LLICENCIES, OBERTURA ESTABLIMENTS  0,00 
  32900 TAXES LLICENCIES URBANISTIQUES 50.000,00 
  33200 O.V.P. INSTAL.LACIONS VARIES 0,00 
  39900 O.V.P. INSTAL.LACIONS VARIES 0,00 

4   462 TRANSF. CORRENTS I DE RECAPTACIÓ 2.867.500,00 
  11300 IMPOST BENS INMOBLES  2.120.000,00 
   11500 IMPOST SOBRE VEHCILES T. MECANICA 2.500,00 
  11460 IMPOST SOBRE INCREMENT VALOR TERRENY 250.000,00 
  13000 IMPOST SOBRE ACTIVITATS ECONOMIQUES 370.000,00 
  28000 IMPOST SOBRE CONSTRUCCIONS  I OBRES 125.000,00 

                                                                     TOTAL 2.917.500,00 
      

    CAP RESUM PER CAPITOLS PRESSUPOST 2023 
  1 IMPOSTOS DIRECTES 0,00 
  2 IMPOSTOS INDIRECTES 0,00 
    3 TAXES I ALTRES INGRESSOS       50.000,00    
    4 TRANSF. CORRENTS I DE RECAPTACIÓ   2.867.500,00    
    5 INGRESSOS PATRIMONIALS             0,00      
  6 ALIENACIO D’INVERSIONS REALS 0,00 
    7 TRANSFERENCIES DE CAPITAL                0,00      
    8 ACTIUS FINANCERS (Aplicació Romanent Tresoreria)               0,00      
  9 PASSIUS FINANCERS (Préstecs) 0,00 
      TOTAL    2.917.500,00    

 
 
La Junta de Direcció, ACORDA ,per unanimitat, el  següent : 
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PRIMER.- Aprovar inicialment el pressupost del Consorci del C.R.T. per a 
l’exercici del 2023, de conformitat amb l’expedient redactat a tal efecte. 
 
SEGON.- Aprovar les Bases d’execució del Pressupost que han de guiar i regir 
el seu desenvolupament i gestió per a l’exercici del 2023. 
 
TERCER.- Com a ens adscrit a l’Ajuntament de Salou, donar trasllat de 
l’expedient a l’esmentat Ajuntament per tal que, conjuntament amb el seu 
pressupost,  sotmetin l’expedient a informació pública mitjançant anunci al 
Butlletí Oficial de la Província, pel termini de 15 dies hàbils durant els quals els 
interessats podran examinar-lo i presentar reclamacions. El pressupost es 
considerarà definitivament aprovat si durant l’esmentat termini no s’haguessin 
presentat reclamacions. En cas contrari, La Junta de Direcció disposarà del 
termini d’un mes per resoldre-les, de conformitat amb el que estableix l’article 
169 del RDL 2/2004, de 5 de març. 
 
QUART.- Del pressupost definitivament aprovat  es trametrà còpia a l’Ajuntament 
de Vila-seca i a l’Ajuntament de Salou. Així mateix es publicarà en el Butlletí 
Oficial de la Província un resum per capítols del Pressupost definitivament 
aprovat. 

 

4r.-  ATORGAR, SI S’ESCAU,  LLICÈNCIA OBRES A  PER LA 
CONSTRUCCIÓ DE LA FASE 2 DE LA COMUNITAT RESIDENCIAL 
“INFINITUM VIA MARIS” QUE ES COMPOSA DE 81 HABITATGES I 
SERVEIS. 

El secretari fa una explicació d’aquest punt als membres de la junta sense que 
hi hagi cap comentari al respecte . L’acord queda redactat com tot seguit s’indica: 
 
En data 4 de desembre de 2018, Mediterranea Beach & Golf Community S.A. va 
sol·licitar llicència d’obres per la construcció de la fase 2 de la comunitat 
residencial “Infinitum Via Maris” , situada a la parcel·la II del Pla Parcial del 
Subsector 2. L’esmentada Fase 2 es composa de 81 habitatges  
L’esmentada sol·licitud està acompanyada de la documentació preceptiva que 
tot seguit s’indica: 
− Projecte Bàsic Ordenacio General  
− Projecte Bàsic ( Memòria, Documentació gràfica, Pressupost, Estudi de 

Seguretat i Salut, Gestió de Residus, Projecte de Telecomunicacions, 
Seguretat i Incendis, Justificació de exempció plaques solars 

 
En data 11 de novembre de 2022, els tècnics del Consorci CRT van emetre 
informe favorable a la concessió de llicència sol·licitada . 
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En data 15 de novembre de 2022 , el secretari del Consorci CRT va emetre 
informe  favorable de caràcter jurídic a la concessió de llicència sol·licitada. 
 
Per tot l’anterior i vista la proposta del President per delegació,  la Junta de 
Direcció del Consorci del C.R.T. adopta, per unanimitat, el següent acord: 
 
Primer. Concedir, a Mediterranea Beach & Golf Community S.A,. llicència 
d’obres per la construcció de la fase 2 de la comunitat residencial “Infinitum Via 
Maris” d’acord al projecte presentat . Aquesta autorització resta condicionada a 
que abans de l’inici de les obres s’aporti : 
− Assumeix de direcció facultativa 
− Assumeix de coordinació de seguretat i salut 

Condicions particulars: 
La propietat tindrà l’obligació de conservar al seu càrrec l’urbanització, els serveis 
i les edificacions. 

Condicions que no afecten a l’executivitat de la llicència d’obres: 
Durant el termini d’un mes de l’acabament de les obres, hauran de presentar el 
certificat final d’obra, el certificat de quantitat i tipus de runa generada i tractada 
pel gestor de residus autoritzat i respecte als pàrkings, s’haurà de portar el 
certificat d’instal·lació elèctrica de baixa tensió segons RD 842/2002. 

Abans de la posada en funcionament dels aparcaments, el titular de la instal·lació 
haurà de disposar de contracte de manteniment contra incendi i certificat de 
connexió de les boques d’incendi a la xarxa d’abastament. 

Condicions generals: 
- L’horari permès de les obres, en temporada d’estiu ( de l’1 de juny al 15 

de setembre serà el següent. 
- De les 10hores del matí fins a les 2 del migdia i e les 5 de la tarda 

afins les 20h. Estant prohibits els treballs nocturns 
- Els diumenges i festius haurà de parar-se tota l’activitat i no es podrà 

del cap mena de soroll durant les 24 hores del dia. 
- A la resta de l’any, l’horari permès de les obres serà de les 8.00h del matí 

a les 20.00h de la tarda, exclusivament els dies feiners, restant prohibits 
els treballs fora d’aquest horari, així com en diumenges i festius. 

- Hauran de senyalitzar-se les obres, a més d’estar tancades, en especial 
les que puguin ocasionar perillositat, i s’haurà de posar senyalització 
lluminosa per les nits. En els casos en què la circumstància de perillositat, 
com fosses, rases, sèquies profundes, etc., es posarà, si és necessari, 
vigilància nocturna. 
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- S’haurà de comunicar el previ avís de l’inici de les obres, efectuat per 
escrit pel tècnic director d’aquestes. 

 
Segon.- Aprovar les liquidacions tributàries corresponents a l’ICIO i a la taxa 
de llicència d’obres per un import  total de  731.043,71 € segons detall de la 
liquidació tributaria. 

 

 
5è.- APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DEL DOCUMENT OPERACIÓ JURÍDICA 
COMPLEMENTARIA DE LES PARCEL.LES 1,2,3,29 (PARTIDA CAC), 58, 59, 
77, 78 I 79  DEL PROJECTE DE REPARCEL·LACIÓ DEL CENTRE 
RECREATIU I TURÍSTIC DELS MUNICIPIS DE VILA-SECA I SALOU 
 

El secretari fa una explicació d’aquest punt als membres de la junta sense que 
hi hagi cap comentari al respecte . L’acord queda redactat com tot seguit s’indica: 
 
 
I. Antecedents de fet 
 
En data 22 de setembre de 2006 es va aprovar definitivament el projecte de 
reparcel·lació del Centre Recreatiu Turístic de Vila-seca i Salou i es va publicar 
al Butlletí Oficial de la Província de Tarragona de 29 de setembre de 2006, num. 
224. 
 
En data 29 de desembre de 2016 es va aprovar definitivament el Pla Director 
Urbanístic de reordenació de l’àmbit del CRT i es va publicar al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya en data 30 de desembre de 2016, num. 7277.  
 
En data 11 d’octubre de 2022, l’ajuntament de Salou ens fa trasllat de la 
sol·licitud presentada al seu registre d’entrada per Mediterrania Beach  & Golf 
Community S.A,  d’aprovació, per part d’aquest Consorci del CRT, de l’operació 
jurídica complementaria de les parcel·les 1,2,3,29 (partida CAc), 58, 59, 77, 78 i 
79 del projecte de reparcel·lació del Centre Recreatiu i Turístic. 
 
 
II. Fonaments de dret 
L’article 8è dels Estatuts del Consorci del CRT “Competències municipals 
l’exercici de les quals s’atribueix al Consorci” diu que per atribució del municipis 
de Vila-seca i de Salou, en règim de delegació, l’elaboració, formulació, 
tramitació i aprovació dels instruments de planejament urbanístics de 
desenvolupament del planejament general municipal, en l’àmbit territorial del 
CRT. 
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L’article 168.1.b) del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’Urbanisme 
 
Vist l’informe emès pels tècnics del Consorci CRT de data 21 d’agost de 2020, 
així com l’acord de la Junta de Govern Local de l’ajuntament de Salou de 17 de 
novembre de 2022 i la proposta del president per delegació, la Junta de Direcció, 
adopta , per unanimitat, el següent acord: 
 
Primer.- Aprovar l’operació jurídica complementaria de les parcel·les 1,2,3,29 
(partida CAc), 58, 59, 77, 78 i 79 del projecte de reparcel·lació del Centre 
Recreatiu i Turístic. 
 
Segon.- Notificar el present acord a l’Ajuntament de Vila-seca, a l’Ajuntament de 
Salou i a Mediterrania Beach  & Golf Community per tal que un cop ferm en via 
administrativa  pugui inscriure el contingut del document aprovat en el Registre de 
la Propietat. 
 
 
 
6è.- DONAR COMPTE DE LA SITUACIÓ ACTUAL DE LA MODIFICACIÓ 
PUNTUAL DEL PLA DIRECTOR URBANÍSTIC DEL CRT. 

El President per delegació dona la paraula al Sr. Agustí Serra,  director general 
d'Ordenació del Territori i Urbanisme de la Generalitat de Catalunya per tal que 
doni una explicació als membres de la junta de quina es la situació actual de la 
modificació puntual del PDU  del CRT. 

El Sr. Agustí Serra diu:  

Es donar compte des de l’aprovació inicial del PDU del CRT, que va tenir lloc el 
22 de febrer de 2022 , amb posterioritat es va portar a terme el tràmit d’exposició 
pública que va finalitzar el 16 d’abril del 2022. Això va anar acompanyat, amb 
posterioritat, pel tràmit d’audiència municipal que també va finalitzar el 20 de 
maig de 2022.  

En tot cas, recordar o repassar el fet de que, en el tràmit d’informació pública, es 
van rebre 9 al·legacions i també cal tenir en compte tot el contingut dels informes 
sectorials que s’han recaptat  i els que ens queden encara per emetre. De fet,  hi 
ha un total de 13 informes favorables i hi han 3 que encara no han estat emesos 
tot i que, en algun cas, hi ha l’esborrany d’informe que, com saben vostès, s’ha 
fet públic. Ens referim a l’informe de la Direcció General de Polítiques  Ambientals 
i Medi Ambient, del Departament Acció Climàtica, el qual, pel que fa al tràmit de 
declaració ambiental estratègica, doncs, insisteixo, que es tracta d’un esborrany 
que se’ns va explicar però que encara no s’ha emès, diguéssim no s’ha emès 
com informe definitiu i per tant estem participant en varies reunions amb el 
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departament amb l’objectiu de reorientar i reconduir el document de modificació 
del PDU per tal de poder aconseguir l’informe favorable.  

El mateix ens passa amb la Direcció General d’Industria, pel que fa a l’informe 
de seguretat industrial. Com saben vostès, també a partir d’un esborrany 
d’informe emès per seguretat industrial, repeteixo, és un esborrany, que ens 
advertia del possible informe desfavorable a partir de l’afectació de l’empresa 
Ercros , diguéssim  des del punt de vista de la seguretat industrial sobre els sòls 
de sistemes  que preveu la modificació del PDU com a conseqüència d’un nou 
model del sistema de càlcul d’aquesta incidència de la perillositat de l’industria 
química. Aquest es un tema que també s’està gestionant amb la Direcció General 
d’Indústria i a més, això també coincideix amb unes obres i un canvi d’activitat 
de la pròpia empresa Ercros i per tant  això suposa un canvi en la incidència de 
l’afectació de la perillositat sobre el sector. Tot aquest cúmul de gestions son les 
que esperem derivin cap a un informe favorable  més endavant .  

Després manca també l’informe de infraestructures de mobilitat del departament 
que també esperem que en breus setmanes podrem disposar d’aquest informe.  

Per tant i resumint, en l’actualitat s’està treballant en aquestes qüestions i també 
s’està treballant en els requeriments dels propis ajuntaments, que com a 
conseqüència del tràmit audiència,  heu apuntat algunes qüestions vinculades a 
les pròpies infraestructures i a alguna altra qüestió de la modificació . En base 
això, s’està seguint treballant  per tal que  el document arribi a bon port. 

Pren la paraula l’alcalde de Salou , Sr. Pere Granados:  A mi se m’ha tallat la 
connexió quan el director general a començat la seva intervenció però, a títol de 
resum, estem parlant de que tenim pendents 3 informes, no? medioambiental, 
industria i de mobilitat. Donat que la previsió que hi havia fins fa un temps era 
que l’aprovació definitiva seria a final d’aquest any 2022, per tant, en el temps 
que estem ara, i que la primera pedra es  col·locaria al maig del 2023,  quina és 
la previsió actual de l’aprovació definitiva d’aquest PDU? Quin és el termini 
previst? 

Contesta el Sr. Agustí Serra: Es fa difícil concretar una previsió tenint en compte 
que qualsevol figura de planejament urbanístic no es pot  portar a terme una 
aprovació provisional i menys encara una aprovació definitiva, que és el que 
resta en aquesta tramitació,   sense una sèrie d’informes que son totalment 
preceptius, sobre tot pel que fa a la declaració ambiental estratègica. Per tal, fins 
que no estiguin resoltes les incidències derivades d’aquests tres organismes, 
doncs a dia d’avui , es fa difícil concretar qualsevol termini. 
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Intervé Sr. Pere Granados: Ja, però jo no parlo de la concreció sinó de la previsió. 
Es a dir, de què parlem d’un any , dos anys , sis mesos? Una previsió, es a dir, 
en el temps... estem davant d’una incertesa. 

Contesta Sr. Agustí Serra : Insisteixo, s’està intentant treballar el més àgil 
possible però lògicament hi ha una sèrie de qüestions , algunes de les quals no 
son menors,  que s’han apuntat en els esborranys d’informes que evidentment 
s’està gestionant  i que comporten, en algun cas, uns canvis important per tant 
lògicament quan això estigui subsanat caldrà veure els informes definitius. No ho 
sé, jo ara en aquest moments, se’m fa molt difícil parlar d’un termini concret. 

Intervé Sr. Joan Jaume: Era simplement per reiterar, no podem fer una previsió 
sense tenir les premisses bàsiques que son  els informes que manquen per poder 
fer una previsió . 

Intervé Sr. Pere Granados: Voldria traslladar-vos que és una situació 
absolutament decepcionant , que una administració pública, doncs, no treballi 
sota una previsió de terminis, i la veritat es que en un projecte d’aquesta 
magnitud, en el que hi ha una inversió important , en el que hi ha un gran benefici 
pel territori, doncs, estem parlant de que manquen 3 informes però no podem 
preveure quin és el termini en el qual estarà aprovat definitivament aquest pla 
director que és el que ha de permetre la seva implantació. Simplement torno a 
insistir, és un assumpte absolutament decepcionant. Gràcies.   

Pren la paraula el  Sr. Pere Segura: Jo voldria fer esment en una qüestió i és que  
independentment dels diferents informes que estan pendents i que entenc que, 
cada un dels departaments suposo, tindran alguna data per fixar el propi 
document  perquè  imagino que no tindran unes dates il·limitades, sobretot 
voldria fer referencia a les qüestions que son més de caràcter municipal. 
Nosaltres com a municipi implicat hem fet les nostres pròpies al·legacions, ja que 
som el municipi que està més afectat sobretot en la qüestió de la primera fase 
per mobilitat, reserves, infraestructures i fins i tot, superfícies de protecció 
ambiental . Aquí hi havia qüestions que volíem treballar perquè sinó el que 
acabarà passant és que encara que es tinguin els informes tampoc estaran 
treballats aquests temes i tornarem a estar en un procés de ralentització i 
aquesta vegada, serà per no avançar en temes que crec, que en aquest sentit 
no hi ha impediments però que cal treballar-los. Es per això, que jo si que voldria 
fer una crida directament al departament de Territori, aprofitant que tenim aquí al 
seu secretari general i al director general d'Ordenació del Territori, Urbanisme i 
Arquitectura  de que aquestes reunions que s’estaven duent a terme, pel que feia 
a la part dels municipis, sobre les qüestions que ens preocupaven i que havien 
d’estar totalment resoltes al PDU, doncs, que almenys aquestes, puguin  
avançar,  solventant i donant una solució definitiva de cara a que quan es tinguin 
tots els informes no tinguem aquesta feina per fer. Per altra banda,  i partint una 
mica del que ha  dit l’alcalde de Salou, a l’empresa d’alguna manera o altra i 
tenint en compte que aquests terminis si que els tenien al cap per treballar i final 
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d’any era la seva idea, doncs, d’alguna manera l’empresa privada si que 
necessita saber quins seran els terminis per poder treballar, els hi esteu dient 
mes o menys quins seran els nous terminis? Que diu l’empresa davant aquesta 
nova situació?. Resumint tinc dos qüestions:  aquestes dos preguntes i l’altra la 
de demanar  directament al departament de Territori de la Generalitat que 
independentment de que es treballi en el tema dels informes puguem  treballar 
en les altres qüestions. 

Contesta  el Sr. Agustí Serra: Per la meva part  dir, que pel que fa a les reunions 
amb els ajuntaments, en aquests moments estem treballant sobretot en el que 
fa referencia l’informe de polítiques ambientals i medi natural, és com a 
conseqüència d’aquestes qüestions que no s’han oficialitzat en cap informe, i 
això cal deixar-lo ben clar, que és un esborrany d’informe que ens van fer arribar 
i per això, estem treballant per tal de  donar-li solució i poder obtenir l’informe 
definitiu favorable i aquestes qüestions també afecten a la pròpia mobilitat i les 
pròpies infraestructures. Per tant,  el tema és que un cop puguem passar aquesta 
fase, ens posaríem en contacte amb els ajuntaments per tal de poder treballar 
en aquestes qüestions que han estat objecte de l’informe d’audiència que en el 
seu dia ens vau fer arribar. Des d’aquest punt de vista s’està treballant amb rigor 
però heu d’entendre que les qüestions que s’han apuntat, per part del 
departament de Medi Ambient, no son menors. Algunes d’aquestes son 
complexes, amb una certa  complexitat, que d’entre d’altres qüestions algunes  
han fet recalcular o reconsiderar alguns dels estudis que incorpora la planificació 
del PDU i que això també implica que  les empreses, que s’han contractat per fer 
aquests estudis, estiguin pendents de poder recepcionar una part d’aquesta 
informació. Val a dir que, nomes recordar als dos municipis, que estem davant 
d’una figura de planejament general i crec que tots plegats tenim molta 
experiència en tramitar  figures de planejament general i que malauradament a 
vegades els terminis, pel que fa en aquesta de de tramitació, no son tan àgils 
com ens agradaria. Òbviament, estem davant d’aquestes qüestions que hem de 
resoldre  i tant aviat estiguin resoltes, òbviament,  elevarem el document a la 
Comissió Territorial del Camp de Tarragona per la seva aprovació provisional i 
posteriorment a la Comissió del Territori de Catalunya per la seva aprovació 
definitiva . 

Intervé el Sr. Pere Segura: Nosaltres no som coneixedors ni del que diu 
l’esborrany de Medi Ambient en aquest sentit però si hi ha alguna qüestió que  
son canvis substancials del document,  estaria bé que, com a municipis afectats, 
algun dia se’ns expliqués de que estem parlant, més que res perquè segurament 
que ens afecta a algun dels municipis. En aquest sentit, director, si ens pots 
avançar alguna cosa del que estem parlant, del que diu aquest  esborrany 
d’informe  del que no som coneixedors? I d’altra banda, doncs això, que 
l’empresa en quin estat està actualment? 
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Contesta el Sr. Agustí Serra: Pel que fa a l’esborrany d’informe, malauradament 
aquest document es va fer públic a través dels mitjans de comunicació, d’algun 
mitjà de comunicació, tot i així, son qüestions vinculades a les compensacions 
ambientals, desprès hi ha una qüestió que afecta a la infraestructura de la pròpia 
C-31B, pel que fa a la rotonda i al pas de fauna que es requereix una rotonda 
aixecada per tal de poder garantir el pas de fauna, el tema de la connectivitat 
dels dos PEINS  que ens troben al territori, qüestions vinculades a la pròpia 
inundabilitat i a les funcions de solventar aquesta inundabilitat  amb la 
compatibilitat amb les possibles botes, en fi, tot un seguit de qüestions de temes, 
que com he dit abans, s’estan treballant per part dels equips especialistes i que 
tant aviat tinguem el document el puguem enviar a la Direcció General de 
Polítiques Ambientals per poder evolucionar en el propi informe. Pel que fa a 
l’empresa, el PDU és una figura de planejament general que està desenvolupant 
el Govern com a qualsevol pla director i les notícies que he pogut tenir  en relació 
a l’empresa és que està a l’expectativa de com van evolucionant aquests treballs, 
per tant més enllà d’aquesta expectativa i el manteniment de l’interès de tot 
plegat , doncs en fi poca cosa més. 

 

 

7è.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS. 

No n’hi ha  

 

 

8è.- TORN OBERT DE PARAULES 

El President per delegació dona la paraula el Sr. Pere Granados: Moltes gràcies, 
tinc 2 precs. El primer en relació al punt 6è. sobre la marxa del PDU i és el  
següent: en primer lloc que als municipis se’ns faciliti el màxim possible 
d’informació al respecte, no aquí, perquè crec que això s’ha de tractar de forma 
unilateral amb els dos municipis però si que volem estar assabentats i informats 
puntualment de com s’està tramitant aquest pla director . No cal dir, que hi ha 
interessos , des de infraestructures, mediambientals , etc. en els respectius 
municipis per a que aquests projecte surti endavant lo abans possible i de la 
millor manera possible per tant, per facilitar les coses també evidentment. Aquest 
prec va acompanyat, com he dit anteriorment , de que és molt decepcionant no 
plantejar ni parlar d’una previsió d’un termini, no podem estar aquí sense saber 
quina és la data aproximada que s’aprovarà ja definitivament aquest document i 
per tant, el prec va en aquest sentit, informació molt puntual de com va la marxa 
d’aquest projecte i després també d’un termini aproximat de quan tindrem 
l’aprovació definitiva d’aquet PDU del CRT . Si més no, perquè jo crec que les 
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administracions públiques i les empreses implicades hem de tenir un “timing” per 
treballar no a “salto de mata” sinó per treballar amb un calendari i així fer-lo de la 
millor manera possible. 
 
Després, l’altre prec és en relació a unes peticions que venim fent i no han estat 
ateses i per tal que quedi constància en l’acta d’avui, de forma literal, el prec 
següent: 
Donat que encara no s’ha donat resposta a la majoria de peticions d’informació 
econòmica i comptable reclamades per l’Ajuntament de Salou en relació als 
ingressos que gestiona, per delegació, el CRT; com tampoc s’ha donat resposta 
a la informació sol·licitada en relació als percentatges, anys i quantitats concretes 
de distribució d’aquests ingressos entre els dos municipis; ni tampoc s’ha 
determinat la territorialització dels ingressos percebuts i ni  s’ha donat resposta 
a l’execució d’una auditoria al respecte, tal i com ja es va reclamar en els escrits 
que consten i han d’estar a l’abast de la presidència d’aquest consorci CRT, 
doncs bé per tot l’exposat preguem a la presidència  d’aquest Consorci del CRT 
que doni resposta a les peticions esmentades lo abans possible. Moltes gràcies 
  
Pren la paraula el Sr. Josep M. Vilarrúbia:  Des de presidència recollim aquestes 
peticions i donat que tenim previstes reunions internes a nivell de la Generalitat 
intentarem  respondre quan puguem. 

Intervé el Sr. Pere Granados: Moltes gràcies i si m’ho permet la presidència  
simplement aprofitar l’ocasió per felicitar les festes de nadal i que tingueu tots un 
bon any 2023, i que sigui el millor any que hem viscut fins al dia d’avui. Bones 
festes a tots i totes. 

Contesta el Sr. Josep M. Vilarrúbia: Gràcies alcalde! Igualment! 

Pren la paraula el Sr. Pere Segura : Que es periodifiquin ja d’una manera normal, 
ordinària i periòdica les reunions del Consorci, si han d’esser cada 2 o 3 mesos  
veient que si el PDU ha d’anar evolucionant i a vegades s’han de fer reunions i 
equips de treball doncs ... Jo demana que s’acabi de definir i fixem entre tots una 
data concreta de reunions mensual, bimensual o com es considerin per tenir-les 
tots al cap i organitzar-nos sense tenir que esperar a saber quan serà la propera 
reunió sense tenir  una data prefixada. 

Contesta el Sr. Josep M. Vilarrúbia: com a president de la junta recolleixo el 
comentari . Ja he comentat abans d’iniciar la reunió que en hem trobat amb 
aquest canvi de Govern de forma una mica sobrevingut, ens hem trobat amb uns 
pressupostos que calien negociar, amb uns calendaris apretats i moltes 
urgències i aquestes urgències han fet moltes vegades que lo important no hagi 
pogut sortir. Dintre de les coses important el Consorci ha esta una víctima més 
colateral en aquet procés que ens trobem immersos d’aprovació dels 
pressupostos de la Generalitat i en aquest sentit intentarem que de cara al 2023 
poder planificar amb més anticipació . En quan els pressupostos estiguin resolts 
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intentarem complir amb els terminis. Parlaré amb el secretari i intentarem 
concretar un calendari .  

Em sumo a la felicitació de Nadal que ha fet l’alcalde Granados, Bones  festes 
bon any i que el 2023 sigui millor que el 2022 

  
I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent les 12:05 hores 
del dia al començament assenyalat, de tot el que jo, com a secretari, en dono fe 
i estenc aquesta acta, que signa amb mi el senyor president delegat. 
 
 
El president per delegació,    El secretari, 
 
 
 
 
 
Josep Maria Vilarrúbia Tapies Ignacio Río Santos 
 
 

 


